
 
Kemin sosialidemokraattisen valtuustoryhmän aloite teatterin tilajärjestelyistä 
 
Kaupunginvaltuusto 13.06.2022     
  
  

 
Valtuutettu Viivi Järvelä esitti seuraavan aloitteen: 
 
Kemin Sosialidemokraattinen valtuustoryhmä esittää, että Kemin kaupunki 
yhteistyössä Kemin Matkailu Oy:n kanssa selvittää Kemin 
kaupunginteatterin mahdollisuuden sijoittua Kemin Matkailu Oy:n 
ympärivuotisen Lumilinnan tiloihin. Lisäksi selvitetään Kemin 
kaupunginteatterin mahdollisuus sijoittua vaihtoehtoisiin muihin tiloihin, 
esimerkiksi Kemin kaupunginteatterin valmistelemiin ns. Pankin tiloihin. 
 

Päätös Aloite lähetettiin kaupunginhallitukselle tarvittavia toimenpiteitä varten. 
 
 
Kaupunginhallitus 20.06.2022 § 213  
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Valmistelu  

 
Esittelijä Kaupunginjohtaja Matti Ruotsalainen  

 
Päätösehdotus Kaupunginhallitus merkitsee aloitteen tietoon saatetuksi. Aloite ohjataan 

hyvinvointitoimialalle valmisteltavaksi.   
Päätös Viivi Järvelä esitti Kari Hanhisuannon kannattamana, että 

kaupunginhallitus nimeää työryhmän, jossa on edustajina Kemin Matkailu 
Oy:n toimitusjohtaja, Meri-Lapin teatteriyhdistyksen edustaja, vapaa-
aikapäällikkö sekä kaksi kaupunginhallituksen edustajaa. Työryhmän työn 
tulee olla valmis 15.8. mennessä. 
 
Marja-Leena Laitinen esitti Hannu Peurasaaren kannattamana, että aloite 
annetaan hyvinvointitoimialalla valmisteltavaksi ja saatetaan tiedoksi 
Kemin Matkailu Oy:lle 
 
Koska oli tehty kaupunginjohtajan ehdotuksesta poikkeavia ehdotuksia 
suoritettiin kättennostoäänestys. 
 
Äänestys 1: 
Järvelän/Hanhisuannon ehdotusta kannattivat:Tiitinen, Järvelä, Huusko, 
Koskela, Hanhisuanto ja Tervahauta 
Laitisen/Peurasaaren ehdotusta kannattivat: Laitinen, Keskikallio, Kourula 
ja Peurasaari 
Äänestyksessä Järvelän/Hanhisuannon ehdotus voitti äänin 6 - 4  
 
Äänestys 2 
Kaupunginjohtajan ehdotusta kannattivat: Laitinen, Kourula, Keskikallio ja 
Peurasaari 
Järvelän/Hanhisuannon ehdotusta kannattivat: :Tiitinen, Järvelä, Huusko, 
Koskela, Hanhisuanto ja Tervahauta 
Kaupunginhallituksen päätökseksi tuli Järvelän/Hanhisuannon ehdotus 
äänin 6 -4. 
 



Kaupunginhallitus nimesi edustajikseen Viivi Järvelän (puheenjohtajaksi) ja 
Aimo Tervahaudan. 


